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Referat 

Grupperådsmøde i 2. Lyngby Optaya Gruppe 

Tirsdag den 1. Marts 2011 

På Tinta (Spejdermarken), Gedvad 45 
 
Deltagere: ca 6 spejdere over 15 år, 8 ledere og 20 forældre. 
 
 
Dagsorden for Grupperådsmødet: 

a) Valg af dirigent og referent – Dirigent Jens Larsen. Referent Morten Poulsen. 
b) Beretning fra bestyrelse og ledergruppe 

Skriftlig beretning forefindes i det store og hele i de fremsendte beretninger. Se senere i 
bladet.  
Beretning Krea Klan:ved Lisa Justesen. Månedlige møder. I April måned havde vi en 
weekendtur. Deltog i sommerlejeren. 

c) Fremlæggelse af årsregnskab og status for 2010 til godkendelse 
Se senere i bladet. 
Regnskabet blev godkendt. 

d) Information fra Divisionen. ved divisionschef Thomas Frisenette. 
- Mølleå Division er en geografisk samling af 13 grupper i dele af Gladsaxe, 

Lyngby Tårbæk og dele af Rudersdal kommuner) 
- Driver og ejer 2 hytter og afholder divisionsturneringer, lederarrangementer 

m.m.  
e) Behandling af indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 
 

f) Væsentlige beslutninger om gruppens fremtid, herunder 
1. Forelæggelse af planer for indeværende år 

Det er bestyrelsens indstilling at der også i 2011 arbejdes på at skaffe flere ledere 
for at styrke gruppen. Bestyrelsen foreslår at gruppen fortsætter i 
Loppemarkedsordningen og vil arbejde for en bonusordning for de forældre som 
deltager aktivt i arbejdet. 
Mini leder er et aktuelt behov fra sommerferien. 
Sommerlejr bliver på Næsby centeret. Gruppen er repræsenteret med 3 seniorer til 
World Jamboree i Sverige. 
 

2. Vedtagelse af budget for 2011, herunder fastsættelse af medlemskontingent 
Bestyrelsen foreslår et uændret kontingent på kr. 900/år for aktive hertil kr. 600/år 
til dækning af ture, 540 kr. + 300 kr. til ture for udeboende SU berettigede, 540 
kr./år for passive og 100 kr./år for støttemedlemmer.  
Budgettet er vedtaget. 
 

g) Fastsættelse af antallet af bestyrelsesmedlemmer under hensyntagen til §17.2 (i lovene for 
DDS) 
Bestyrelsen foreslår at gruppens bestyrelse sammensættes med 4-5 forældre, 4-5 ledere og 
4-5 unge. Tiltrådt. 
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h) Valg til bestyrelsen af 
1. bestyrelsesformand, kasserer og øvrige forældre 
2. unge samt 
3. ledere, herunder mindst en gruppeleder 

 
ad 1. Bestyrelseformand Peter Breum samt forældrerepræsentanterme Morten 
Hougaard Poulsen og Sven Lorentz Jørgensen er på valg og er villige til genvalg.  
Lisbeth Thorn opstiller som forældre til bestyrelsen. Alle blev valgt. 
 
ad 2. Jeppe Ellesøe Justesen og Mikkel Eibye Smith stiller op til valg. Begge blev valgt. 

ad 3. Til ledere i bestyrelsen opstiller Just (GL), Mette Heinsbæk-Larsen, Jacob 
Hedelund Sørensen, Christian Mørkehøj Hansen, Birgitte Saxtorph og Torben 
Christensen Alle blev valgt. 

i) Valg af gruppens 2 medlemmer af korpsrådet 
Jeppe Ellesøe Justesen og Line Hillerup Kristensen stiller op til valg. Begge blev valgt. 
 

j) Valg af gruppens fem medlemmer af divisionsrådet 
1. Mette Ougaar, Jan Justesen, Anne Sigvardsen, Jeppe Justesen, Uffe Ougaard er 

opstillet, Valgt 
 

k) Valg af revisor og en revisorsuppleant 
1. Kaj Sørensen og Jens Larsen stiller op til genvalg til hhv. revisor og 

revisorsuppleant. Valgt. 
 
l) Godkendelse af Gruppens udviklingsplan. 

1. Korpset har ønsket at grupperne udarbejder en udviklingsplan for de kommende år. 
Denne skal godkendes på gruppestyrelsesmødet. 
Ingen kommentarer til den foreslåede udviklingsplan(fremsendt med indkaldelse)  
 

m) Beretning fra større arrangementer tilknyttet gruppen jvf. §54 (i lovene for DDS). 
Ingen. 

 
n) Eventuelt 

1. Genbrugslopper: Næste gang uge 25. Indsamling: Søndag/Onsdag/Fredag. Salg 
Lørdag 10-13.  

 
 
Gladsaxe, 1. marts 2011 
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1. Beretninger ved grupperådsmøde 1. marts 2011 

1.1 Beretning fra formanden 

2011 var jubilæums år for 2. Lyngby Optaya.  

I september holdt vi gruppens 60 års 
jubilæum og det blev et brag af en fest og et 
supergodt arrangement. Der var spejder- 
aktiviteter for alle aldre, helstegt pattegris, 
lejrbål og hvad der ellers hører med til en 
god spejder fest og så var vejrguderne med 
os. 

Der er meget vedligehold på grunden med de 
mange hytter. Vi har nu fået nyt tag på 
klanhytten og repareret hegnet ved 
hovedindgangen. Vi bor heldigvis i en god 
kommune, som gerne vil være med til at skabe gode rammer for fritidsaktiviter for børn og unge. Vi 
har fået dækket 75% af udgifterne til både taget og hegnet og Johannes Fogh funden har også støttet 
os. I år kommer turen så til taget på junior hytten, hvor vi også har fået forhåndstilsagn om 75% 
tilskud fra Gladsaxe Kommune. 

Lederne har været meget glade for, at betalingen for ture er en del af kontingentet. Så skal der ikke 
holdes styr på hvem der har betalt etc. Det letter arbejdet for lederne. Vi har nu på hjemmesiden fået 
opdateret informationen om hvad der er dækket af tur kontingentet og hvad der ikke er dækket.  

Vi vil fortsat være med i genbrugslopperne. I efteråret slog vi rekord med et udbytte på kr. 16.000. 
Det var godt gået og tak til Jer, der er med i og driver dette arbejde. Det er med til at skabe 
rammerne for spændende oplevelser for vores børn, unge of ledere. 

Jeg vil gerne opfordre flere forældre til at stille op til bestyrelsen, da vi godt kan bruge nogle flere 
hænder til at tage sig af alle de praktiske opgaver, som ikke er direkte relateret til børnene. Samtidig 
er det sjovt og giver et godt indblik i hvordan en spejdergruppe fungerer. Interesserede kan kontakte 
mig på peter@2lyngby.dk. 

Til slut vil jeg gerne på vegne af spejdere og forældre takke ledere, assistenter og medhjælpere for 
engagementet og indsatsen i 2010 – I gør det godt. 

Bestyrelsesformand  

Peter Breum 

1.2 Beretning fra Chiwere (Mikrogrenen)  v. Mette Heinsbæk-Larsen 

Vi startede året med at lege i sneen, hvor vi blandt andet byggede en sne hule man kunne ligge i en 
af gangen, for større var den ikke. Der blev også bare leget i sneen som man have lyst til.  

I februar valgte chiwere ledelsen at lave et anderledes chiwere møde, så i stedet for at være på Tinta 
eller radiomarken, tog vi et forlænget chiwere møde til Experimentarium. Chiwere spejderne 
hyggede sig så godt, at de næsten ikke var til at få hjem igen.  

Maj måned startede med at vi tog på Mini-Primi, som er en tur hvor alle divisionens mikro og mini 
spejdere mødes til fælles tur. Det endte med en våd weekendtur, men det tog vi alle stille og roligt, 
turen gik ud på at vi skulle fange nogle røvere og det endte med at lykkes.  

I slutningen af maj stod den på oak-city rally og endnu engang vil vi sige godt klaret, at I alle kom i 
mål ☺  

mailto:peter@2lyngby.dk.
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De fleste af spejdermøderne i maj gik med at bygge sæbekassebilen og få den malet, samt vores tur 
på tanken for at pumpe dæk på bilerne.  

I juni måned gik tiden med at forberede sommerlejren, hvor vi skulle sove i telt, lave mad over bål 
og bygge køkkenbord.  

Årets sommerlejr gik til Vordingborg, hvor vi boede tæt på vandet og skoven. Dagene på 
sommerlejren var delt op i hver deres team indenfor eventyr, så vi fik oplevet en del. Den ene dag 
gik tiden dog med at gå ind til Gåsetårnet og hjem igen.  

Efter sommerferien gik vi en tur rundt om Bagsværd sø sammen med Dhegiha, hvor alle forældre 
og søskende også var inviteret med. Der mødte rigtig mange op, så det var skønt at I alle havde lyst 
til at deltage på denne tur.  

Derefter kom en weekend som gik med gruppens jubilæum, dette var samtidig turen hvor vi sagde 
farvel til nogle chiwere spejdere som rykkede op til dhegiha.  

Der blev lavet en del aktiviteter i løbet af weekenden, chiwere stod for snobrød og dette blev lavet i 
mange forskellige farver.   

Så kom tiden til chiwere weekenden som blev afholdt på Tinta, dog var vi på tur det meste af 
lørdagen og i år gik turen til Naturcenter Vestamager, her hyggede alle spejderne sig utroligt meget 
og de var næsten ikke til at få med hjem igen. Da vi kom tilbage til Tinta skulle vi i gang med at 
lave aftensmad, men der blev dog også tid til at lege lidt og bare slappe af efter en dag på tur.  

Juleturen gik i år til Nejlinge hvor der lå en masse sne men det var bare hyggeligt. Undervejs på 
turen var vi på løb, hvor der var en masse forskellige poster som skulle løses. Der blev dog også tid 
til at bage æbleskiver og småkager som skulle spises senere på dagen. Det meste af eftermiddagen 
gik også med at lave julepynt som skulle hænge på juletræet.  

Vi har brugt en del af december på at lave julegaver, men der blev dog også tid til at lege godt og 
grundigt i sneen, som endte med nogle meget flotte snemænd i alle størrelser.  

Igennem hele året har vi brugt en del tid på at lave snobrød i sjove farver, men samtidig øvet os i at 
lave bål.  

Både i foråret og efteråret har vi fisket en del, når vi har holdt møder på radiomarken. Vi brugte 
også en dag på at fiske efter krabber i Helsingør havn, der var dog ikke nogen krabber, men 
hyggeligt var det alligevel, selvom der kun deltog 4 chiwere spejdere.  

Vi har også været ude på samtlige møder hele året rundt og så leger vi altid en leg.  

Med Chiwere hilsen 

Chiwere ledelsen  
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1.3 Beretning fra Dhegiha (minigrenen) v. Birgitte Saxtorph 

Dhegiha består nu af ca. 20 spejdere og to ledere samt en hjælper. På jubilæumsweekenden i august 
sendte Dhegiha størstedelen af grenen videre til Teton og fik en masse nye spejdere fra Chiwere. 
Dhegihas nuværende størrelse er lidt mindre end sidste år, men det giver større frihed til valg af 
aktiviteterne. 

I foråret var vi på MiniPrimi, hvor vi lå i telt fra fredag til søndag og var på løb med de andre 
grupper om lørdagen. Søndag, inden vi tog hjem, havde vi en tovtrækningskonkurrence og 
præmieoverrækkelse.   

Sidst i maj var vi på Oak-City Rally, et løb med sæbekassebiler. I maj byggede og malede vi selv 
vores biler, og på løbsdagen (d. 30. maj) skulle bilen skubbes 10 km fra Farum station til Egemose 
Centret. Det var en hyggelig tur, undervejs var der otte poster, der hjalp og sørgede for at 
patruljerne kom sikkert frem.  

Vi har også lavede dukker med skrumpehoveder og hver patrulje opførte et lille stykke for de andre 
patruljer og for Teton. Det er et led i mærket "leg og teater" som blev det første mærke vi tog i år. 
Ellers har vi i foråret taget ”bålmærket” og vi er startet på at give de nyoprykkede det også (sneen 
kom dog, så vi gør bålmærket færdigt til foråret), ligesom vi har været på Radiomarken og har taget 
naturmærket og i skoven, hvor vi prøvede at gå uden lys. Hertil vinter har vi leget en del, bl.a. 
”hotelmoder” og ”mønten og gaflen”, hvor især den sidste er en samarbejdsleg. 

Efter jul skal vi bl.a. tage ”bålmærket” færdigt (når sneen forsvinder), samt et eller to andre mærker. 
Hvem ved, måske skal vi også en tur i Rundetårn og se på stjerne? 

Spejderhilsen 

Hinghe, Kanti og Waka 

 

1.4 Beretning fra Teton (Juniorgrenen) v. Mikkel Smith Eiby 

Et nyt spejderår står for døren og byder på nye oplevelser. Ligesom det gjorde sidste år ved 
udgangen af 2009. Det forgangne år har for Teton været et hektisk år med mange oplevelser og et 
højt aktivitetsniveau – både ude og hjemme, på Tinta (grunden).  

Der har været den traditionsrige Junior Divi på Nejlingegrunden med konkurrence i klassiske 
spejderkunden og –dyder. Der har været en sej hejk til Sjællands højeste punkt Gyldenløves Høj 
med overnatning i bivuak. Og selvfølgelig også årets sommerlejr, der stod i solskinnet og den gode 
histories tegn.  

2010 var tilmed året, hvor Teton sagde farvel til nogle gamle tetonspejdere, for derimod at tage 
imod en bunke nye og friske. Dette blev gjort med stil til gruppens jubilæum i september med en 
rodeotyr af rafter, reb og gaffatape! Det var i efteråret, at begrebet patruljekonkurrencer igen blev 
indført, hvor der en gang om måneden dystes i alt, hvad den kreative spejder kan finde på.  

Derudover var det også et efterår, der bød på en tur til Experimentarium og en listig snigeøvelse i 
den første spæde sne på djævlebanken. Tak for et godt år, Teton. Hold Jer muntre og friske, som 
altid! 

 

Jeres tetonledere, 

Mato, Mini & Chuck 
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1.5 Beretning fra Santee (troppen) v. Jacob Hedelund Sørensen 

I 2010 var der PLPA-træning som vanligt i januar med et par enkelte deltagere. Teamet var bl.a. 
anerkendende ledelse, og produktion af en lille film. Der var gallamiddag lørdag aften, og ingen 
søvn natten til søndag. Vi håber at alle vil 
deltage i 2011 for at få nye færdigheder og 
møde de andre spejdere i vores division. 

Divisionsturnering, Påsketur, Kollektivuge, 
Oak City, Nathejk, Juletur…… vi kunne blive 
ved, højt aktivitetsniveau gennem hele året, 
som forhåbentligt forsætter! 

I år var vi på sommerlejr ved 
Vordingborg/Dehnshytten. En dejlig lejr med 
godt vejr og gode aktiviteter. Samtidig den 
sidste sommerlejr hvor I kun var Jer ”gamle” 
og det kunne godt mærkes, I klarede Jer stort 
set selv, flot. 

Vi var ikke på familieweekend i år da vi jo holdt Jubilæum på vores grund, men derfor var der 
traditionelt oprykning alligevel. Fra Teton modtog vi mere end 1 håndfuld Tetoner, vi har endnu 
ikke delt de nye patruljer, men det kommer snart. 

Så var der mange der var på Plan, forsæt med det. Vi kan ikke sige det for mange gange: Plan er 
meget vigtigt at deltage på, nye færdigheder/venner, aktiviteter vi ikke kan tilbyde som gruppe. Tag 
af sted, det eneste du skal betale er dine lommepenge. 

Her slut på året har vi afholdt vores Kollektivuge, med stor hjælp fra Bonanza, som prøvede at 
holde snor i Jer. Mon ikke vi kan overtale dem til en omgang mere? 

Vi har også afholdt vores ædegilde, hvor ingen går sultne hjem. 

Vi gælder os til det nye år, hvor mange gode og sjove ture/møder venter! 

Spørgsmål er meget velkomne og besvares på bedste vis, på vegne af Santee ledelsen. 

Med Santee hilsen 

Wayupika og Troels 

 

1.6 Beretning fra Bonanza v. Jeppe Ellesøe Justesen 

Året startede med en banket. Derefter deltog vi 5 personer på påsketuren, som vi afsluttede med 
lækker grillet lammekølle og bagte rodfrugter på bål. Da foråret kom, deltog vi i Ud i det 
lysegrønne som er en skovtur for alle seniorer i Nordsjælland. 

I foråret deltog hele klanen for første gang på korpset ungdoms udviklings weekend, kaldet 
REFLEKS. 

Klanen deltog på Oak City Rally i en hjemmebygget bil af rafter, hvilket var en kæmpe succes, da 
vi kom ind på en andensidste plads i vores kategori, kun fordi dem der kom sidst fik sprængt begge 
deres baghjul. 

Størstedelen af klanen deltog på årets sommerlejr, hvor vi lavede en Lucky Luke tema dag. Dog var 
Maja ikke med på sommerlejren da hun var i Australien som udvekslingsspejder. I år havde vi også 
et 60 års jubilæum som vi fejrede i et brag. I efterårs ferien deltog klanen på flere forskellige ture, vi 
havde både nogle på PLan, Forlev og klanens egen tur til Bornholm. Første weekend i november 
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deltog hele klanen på seniortræf som løb af stablen på Egemosen. Vi var også 4 fra klanen afsted på 
korpsrådsmøde hvor vi i år diskuterede udvikling af korpset. 

Vi sluttede året af med at få en udveksling spejder på besøg fra Australien i 7 uger. 

Udover alle disse fantastiske ture har vi også haft vores ugentlige møder. 

Mange spejder hilsner Ohitika – klanleder. 

1.7 Beretning fra Hidatsa (Krea klan)  

Beretningen aflægges på grupperådsmødet 

1.8 Beretning fra gruppelederen (Jan Justesen) 

Af møder har jeg spredt over hele året bl.a. deltaget i bestyrelses og ledelsesmøder i 2. Lyngby 
Optaya og gruppeledermøder i divisionen. 

På gruppeledermøder i divisionen holder jeg, som repræsentant for 2. Lyngby Optaya, møde med de 
øvrige gruppeledere i Mølleå division. Mølleå division dækker De Blå Spejdere i Gladsaxe, Lyngby 
Taarbæk og Rudersdals kommuner. Her tales om divisionens arrangementer og udveksles erfaringer 
grupperne imellem.  

Året startede med den traditionsrige Banket som er en slags nytårsfrokost for alle ledere og seniorer 
i 2. Lyngby Optaya. 

Så var vi på lederkursusweekend, hvor indholdet var lidt mere seriøst end på Banketten. 

Af ture jeg har deltaget i skal nævnes Påsketuren, som jo er Santee, Hidatsa og ledernes årlige tur til 
Hallandsåsen i det sydlige Sverige, hvor vi medbringende mad og udstyr i de 5 helligdage vandrer 
ca. 50 km. i den skønneste svenske natur. Maden tilberedes over bål og alle sover i bivuak, sheltere 
eller under åben himmel.  

Så har gruppen solgt Lillebror Lodder i foråret med et pænt økonomisk overskud. 

Sommerlejren for 2. Lyngby Optaya gik i år til Dehnshytten, et sted lidt udenfor Vordingborg, tæt 
ved skov og strand. 

Familieweekenden var i år lidt anderledes da vi i anledning af vores 60 års jubilæum holdt fest på 
Tinta, jeg oplevede det som en stor succes og jeg syntes det var godt at se alle de nuværende og 
tidligere spejdere.  

Årets sidste tur var den traditionsrige, igen i år velplanlagte, juletur med deltagelse af hele gruppens 
spejdere, hvor også Julemanden kom med gaver til alle de artige børn. 

Med spejder og indianerhilsen 

Itangcang 

.  
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1.9 Beretning fra kasserer (Uffe Ougaard).  

Det reviderede og godkendte regnskab for 2010 er vedhæftet. 

Vi har i 2010 fastholdt et medlemstal omkring (lidt over :-) 100. Det er med til at sikre en god sund 
økonomi. 
 
Drift og vedligehold af hytter i 2010 
I 2009 fik vi bevilget ekstraordinært tilskud fra Gladsaxe Kommune til renovering af taget på 
klanhytten. Dette vedligehold til 98000 kr blev udført i løbet af sensommeren 2010, hvor vores 
tømrer havde tid til arbejdet. 75% (63500 kr) blev dækket af det kommunale tilskud, og 20000 blev 
dækket af tilskud fra Johs. Fogs fond. 

Efter flere uindbudte besøg på grunden, med bl.a. afbrænding af gasflasker over vores bålpladser, 
udskiftede vi hegnet mod parkeringspladsen til samme slags som Nordvand tidligere på året havde 
monteret ind mod overløbsbassinet. Udskiftningen kostede ca 22.000 kr., som vi sidst på året fik 
bevilget 75% ekstraordinært tilskud til. 
 
Ture, lejre og kurser, samt afrapportering om tur-kontingent. 
I 2009 begyndte vi med opkrævning af betaling for weekendture, turneringer m.m. over 
kontingentet. I 2009 brugte vi ca. 3500 kr. mere til ture end vi opkrævede. 

I 2010 har vi også opkrævet betaling for weekendture m.m. over kontingentet. I alt er opkrævet ca. 
kr. 41.000 som tur-betaling via kontingent.  Til årets ture og lejre har vi anvendt ca. 37.000 kr. af 
disse. De resterende ca 4000 dækker merforbruget i 2009. 

Tur-kontingentet har helt eller delvis betalt udgifterne ved 22 ture og lejre. 

I løbet af efteråret indså vi at der var behov for at præcisere hvilke og hvor store udgifter der kan 
dækkes af tur-kontingentet til ture og lejre for trops- og klanspejdere, så der ikke er frit slag for at 
lave dyre weekendture for ganske få spejdere. Reglerne præciseres på gruppens hjemmeside. Ved 
ture og lejre der går ud over disse rammer må deltagerne ansøge til gruppens bestyrelse, som kan 
bevilge ekstra tilskud, hvis der er ubrugte midler af tur-betalingen ved årets slutning 

Bestyrelsen foreslår at vi fastholder tur-kontingentet på sit nuværende niveau. 

 

Budget og Planer for 2011 

I 2011 har vi planlagt at renovere tag på juniorhytten, som har begyndende utætheder. Vi har fået 
bevilget ekstraordinært kommunalt tilskud på 75% af de 92.000 kr. renoveringen vil koste. Vi 
forsøger at få dækket resten af udgifterne vi andre fonde, men har dog fået afslag for Johs. Fogs 
fond, som ellers har været os velvillig ved tidligere ansøgninger. 

Uffe  
 
 

 



DDS  2. Lyngby Optaya – Grupperådsmøde 1. Marts 2011  Side 10 

 

  

 

 



DDS  2. Lyngby Optaya – Grupperådsmøde 1. Marts 2011  Side 11 

 
 

 

 

 



DDS  2. Lyngby Optaya – Grupperådsmøde 1. Marts 2011  Side 12 

 

Udviklingsplan for DDS 2. Lyngby Optaya: 
 
• Vi vil være en aktiv og betydende gruppe indenfor Mølleå Division 
• Vi vil have grene der dækker alle aldersklasser 
• Vi vil så vidt muligt være selvsupplerende med ledere og hjælpere samt have en aktiv 

forældregruppe 
• Vi vil fastholde og udvikle Tinta (Spejdermarken) som hjemsted for gruppen 
• Vi vil udvikle gruppen under stabile økonomiske forhold med frihed til at forfølge nye tiltag 
• Det skal være sjovt at være spejder, leder, hjælper og aktiv forældre i 2. Lyngby Optaya 
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Ordliste, navne og adresser 
Grupperådet: Stemmeberettigede i grupperådet (generalforsamling): 

Medlemmer, der er fyldt 15 år 

Forældre til medlemmer under 18 år 

Bestyrelsen 

Bestyrelse 
Bestyrelsen er sammensat efter korpsets love og i øvrigt som besluttet på grupperådsmødet. Den 
består af valgte forældrerepræsentanter, uniformerede ledere og unge fra gruppen.  

 
Forældrene arbejder især for at sikre en dygtig og spejdermæssigt veluddannet stab af ledere, og 
for at det økonomiske grundlag er i orden - altså rammerne. 

Lederne har ansvaret for at gennemføre møder, ture og andre spejderarrangementer - altså 
indholdet. 

Blandt forældrene vælges en formand og en kasserer. 

Medlemmer af gruppestyrelsen som valgt på grupperådsmødet 26. januar 2010: 

 

 
 Funktion Navn Valgt 

i 
Telefon 

 Formand Peter Breum 2011 44 49 03 57 
 Kasserer Uffe Ougaard 2010 44 44 11 13 
 Forældrerep. Bettina Skytte 2010 45 88 04 10 
 Forældrerep. Peter Klindt Mogensen 2010 44 44 09 07 
 Forældrerep Morten H. Poulsen 2011 38 88 78 48 
 Forældrerep. Svend L. Jørgensen 2011 39 56 27 72 
 Forældrerep. Lisbeth Thorn 2011 44 44 71 72 
 Gruppeleder Jan Justesen  44 44 84 86 
 Leder Jacob H. Sørensen  35 85 24 33 
 Leder Christian M. Hansen   
 Leder Birgitte Saxtorph  44 44 10 59 
 Leder Torben Christensen   
 Ung Mette Heinbæk-Larsen  44 98 37 28 
 Ung Jeppe Justesen   
 Ung Mikkel  Smith Eiby  44 44 06 74 
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Gruppeledelsen 
 Den daglige "spejdermæssige" ledelse, består af gruppelederen 
 og lederne for de enkelte grene (se nedenfor) 

Gruppeleder 

Chiwere, Mikrogrenen, for de 6-8 årige 

 

Dhegiha, Minigrenen, for de  8-10årige 

Teton, Juniorgrenen, for de 10-12 årige 

Santee, Spejdergrenen, for de 12-15 årige 

Bonanza , Seniorerne, for de 16-18 årige, Krea Klan 

Hidatsa, Seniorerne, for de 18-25 årige, Krea Klan 

 

 

 

 

 

    

  

 

DDS – 2. Lyngby Optaya 
 

 Gruppeleder Jan Justesen 44 44 84 86 

 Mikroleder Mette Heinsbæk-Larsen 44 98 37 28 
 Mikroassistent Ronja Smith Eiby 44 44 06 74 
 Mikroassistent Peter Schjerling 44 44 39 54 

 Minileder Heidi Hillerup 32 10 88 08 
 Miniassistent Birgitte Saxtorph 23 20 07 53 

 Juniorleder Christian M. Hansen 28 62 56 47 
 Juniorassistent Mikkel Smith Eiby 44 44 06 74 
 Juniorassistent Torben Christensen 20 61 25 32 

 Tropsleder Jacob H. Sørensen 35 85 24 33 
 Tropsassistent Troels Skov 50 42 94 08 

 Klanleder Jeppe Ellesøe Justesen 44 44 84 86 

 Klanleder Eske Sparsø 45 88 96 30 
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